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Από το υπ’ αριθ. 9/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 244/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση συνδιοργάνωσης του Δήμου με 
τον Σύλλογο Αθλητικού-Κοινωνικού 
Χορού «ALMA DEL BAILE» 
πανελλήνιου πρωταθλήματος χορού 
Latin-Ballroom. 

 
       Σήμερα 2 Απριλίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-3-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Γ. Κάκαρης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης Απόντες Πρόεδροι 
5. Π. Παυλίδης   Τοπικών Συμβουλίων 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Χ. 
Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 240/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 241/2007 
απόφασης αποχώρησε οι κ. Α. Δελαβερίδης. 

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 243/2007 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 246/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Τρανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μιχαηλίδης, Ν. Μωυσιάδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 248/2007 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Ν. 
Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 250/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 253/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το απο 26/2/07 έγγραφό του ο Σύλλογος αθλητικού και κοινωνικού χορού 
Ημαθίας «ALMA DEL BALLE» μας ενημερώνει ότι στις 27 και 28 Απριλίου 2007 
διοργανώνει στη Βέροια το Πανελλήνιο Πρωτάθλημα χορού Latin - Ballroom και 
ζητά από το Δήμο μας τα παρακάτω:  

 την χορήγηση 400 καθισμάτων,  
 την τοποθέτηση εκ μέρους του Δήμου σχετικών αφισών και ενημερωτικών 

πανό στους δρόμους της Βέροιας και έξω από το Δημαρχείο,  
 την προσφορά πακέτου διατροφής (νερό , σνάκ, φρούτα) σε 200 άτομα,  
 χορήγηση στους αθλητές t-shirts με το λογότυπο της πόλης και έντυπου 

διαφημιστικού υλικού και DVD της πόλης 
συμμετέχοντας ως συνδιοργανωτής στην παραπάνω εκδήλωση. 

Με τις διατάξεις της παρ.1 του άρθρου 202 του N 3463/2006  προβλέπεται ότι 
: «Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η παροχή 
χρηματικών επιχορηγήσεων σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, περιλαμβανομένων 
και των εκκλησιαστικών, σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που έχουν την 
έδρα τους εντός των διοικητικών ορίων του Δήμου ή της Κοινότητας, σε τοπικά 
παραρτήματα οργανώσεων πανελλήνιας δράσης, που αναπτύσσουν κοινωνική και 
πολιτιστική δραστηριότητα, καθώς και σε πρωτοβάθμιες συνδικαλιστικές οργανώσεις 
εργαζομένων στους οικείους Δήμους ή Κοινότητες για την πραγματοποίηση κοινωνικών 
και πολιτιστικών εκδηλώσεων. Η απόφαση λαμβάνεται εφόσον έχει εγγραφεί σχετική 
πίστωση στον οικείο προϋπολογισμό για το σκοπό αυτόν, που σε καμιά περίπτωση δεν 
μπορεί να υπερβαίνει το ένα και μισό εκατοστό (1,5%) των τακτικών εσόδων του….» 
         Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6734 « 
Επιχορηγήσεις σε αθλητικούς συλλόγους και σωματεία » υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση ύψους  € 40.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 40.000,00        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της συνδιοργάνωσης του Δήμου Βέροιας με τον 
Σύλλογο αθλητικού και κοινωνικού χορού Ημαθίας «ALMA DEL BALLE» του 
Πανελληνίου Πρωταθλήματος χορού Latin - Ballroom στις 27 και 28 Απριλίου 2007 
ψηφίζοντας τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του Κ.Α. του προϋπολογισμού του 
Δήμου τρέχοντος έτους  
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 22-3-2007 
εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή 
εισηγείται ομόφωνα την έγκριση συνδιοργάνωσης με τον Σύλλογο Αθλητικού-
Κοινωνικού Χορού «ALMA DEL BAILE» πανελλήνιου πρωταθλήματος χορού 
Latin-Ballroom με τη διάθεση 400 καθισμάτων, την προσφορά πακέτου διατροφής 
και την κατασκευή και τοποθέτηση ενημερωτικών πανώ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Μιχαηλίδης: Ο αθλητικός σύλλογος αθλητικού και κοινωνικού χορού ALMA 
DEL BAILE μας ενημερώνει με έγγραφό του ότι στις 27-28 Απριλίου θα γίνει στην 
πόλη μας το πανελλήνιο πρωτάθλημα χορού Latin - Ballroom. Απ΄ ότι μας έχουν 
διαβεβαιώσει είναι ένα γεγονός πάρα πολύ σημαντικό και θα έρθουν πάρα πολλοί 
φίλοι των χορών να διαγωνιστούν στην πόλη μας. Ζητάει λοιπόν να συμμετέχει ο 
Δήμος ως συνδιοργανωτής με την χορήγηση 400 καθισμάτων γιατί δεν θα φτάσει ο 
χώρος του Φιλίππειου, την τοποθέτηση αφίσας, την τοποθέτηση  πανό στους 
δρόμους, την προσφορά εκ μέρους του δήμου πακέτου διατροφής για τους 
διαγωνιζόμενους, την χορήγηση αθλητικών t-shirts  και χορήγηση διαφημιστικού 
υλικού και DVD. Η επιτροπή, αφού εξέτασε το αίτημα κι αφού ήλεγξε το τι υπάρχει 
από τα στοιχεία που ζητάει ο σύλλογος εισηγείται στο δημοτικό συμβούλιο ομόφωνα 
να συμμετάσχει ο δήμος ως συνδιοργανωτής και να παρέχει τα 400 καθίσματα, να 



προσφέρει πακέτο διατροφής σε 200 άτομα και την κατασκευή και τοποθέτηση των 
μεγάλων πανό που κρεμιούνται έξω από το Δημαρχείο και νομίζω είναι δύο στο 
Δημαρχείο κι ένα στο Φιλίππειο. Και βέβαια κάποια διαφημιστικά του δήμου τα 
οποία υπάρχουν στο Δημαρχείο και θα δοθούν στις επίσημες αποστολές τους ως 
αναμνηστικά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Πού εδρεύει αυτός ο σύλλογος; Ποιος είναι πρόεδρος; Πόσα 

μέλη και τι δραστηριότητα έχει; 
Μιχαηλίδης: Ο σύλλογος αυτός ιδρύθηκε πριν 2 χρόνια, έχει έδρα στη Βέροια 

στην οδό Βενιζέλου και πρόεδρος είναι η κα Πετικοπούλου. Δεν ξέρω για ποιο λόγο 
αλλά δεν έχουν κάνει ποτέ αιτήσεις για τακτικές ή έκτακτες επιχορηγήσεις και είναι η 
πρώτη φορά που απασχολούν τον Δήμο με παρόμοιο θέμα. 

Δήμαρχος: Ξέρετε ότι υπάρχει ιδιαίτερη ευαισθησία, όταν παρόμοια τμήματα 
υπάρχουν και στον δήμο και τουλάχιστον εγώ την έχω ανεπτυγμένη αυτή την 
ευαισθησία. Πρόκειται για μία σχολή που έχει πάρα πολύ κόσμο, έκανε 
επανειλημμένα επιδείξεις με μεγάλη επιτυχία, έχει μία δράση και δεν είναι και πολλά 
αυτά που μπορούμε να τους δώσουμε για μία τέτοια διοργάνωση και δεν έχω και 
καμία ιδιαίτερη σχέση με τον σύλλογο. 

Ορφανίδης: Αυτή η προσφορά σε είδος τι μας κοστίζει; Γιατί καλά λέμε θα 
δώσουμε καθίσματα, πανό και διατροφή αλλά μπορεί να μας πει η επιτροπή που 
αποφάσισε να τα παρέχει πόσο κόστος θα έχει; 

Σκουμπόπουλος: Από τον κ. Μιχαηλίδη ακούσαμε ότι είναι αθλητικός 
σύλλογος ενώ από την κα Δήμαρχο ότι είναι σχολή. Είναι καμία ιδιωτική σχολή 
χορού; 

Μιχαηλίδης: Είναι αθλητικό σωματείο κι έτσι έγινε και η αίτηση, με την 
επωνυμία Σύλλογος αθλητικού και κοινωνικού χορού Ημαθίας, το οποίο 
εκπροσωπείται νόμιμα και το οποίο είναι μέλος του Εθνικού Συμβουλίου Χορού 
Ελλάδος. Τα 400 καθίσματα κε Ορφανίδη δεν ξέρω πόσο βενζίνη θα κάψουμε για να 
τα μεταφέρουμε ή πόσες εργατοώρες από το Δημαρχείο μέχρι το Φιλίππειο. Η 
διατροφή, δηλ. ένας χυμός κι ένα φρούτο σε μία σακουλίτσα, δεν θα κοστίσουν πάνω 
από 200 ευρώ. Οσον αφορά τα πανό, αυτά θα τα φτιάξουμε με υλικά του δήμου που 
υπάρχουν στο Χώρο Τεχνών. 

Ακριβόπουλος: Σας προσκόμισε καταστατικό το Σωματείο; 
Μιχαηλίδης: Όχι. 
Ακριβόπουλος: Τότε πώς ξέρετε ότι είναι Σωματείο; Πρέπει να το προσέξετε 

λίγο αυτό. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Επειδή εμφανίστηκε για πρώτη φορά ο Σύλλογος κι εγώ δεν 

έχω καμία αντίρρηση ότι είναι έτσι όπως λέει στην αίτηση, επειδή δεν 
προσκομίστηκε το καταστατικό και όφειλε η επιτροπή πριν κάνει την εισήγηση να το 
ζητήσει για να πληροφορηθεί τους σκοπούς του συλλόγου αυτού κ.λ.π. για να μην 
πέσουμε σε καμία ιδιωτική επιχείρηση κι επειδή ο προληπτικός έλεγχος επίκειται επί 
των κεφαλών των δημοτικών συμβούλων, βέβαια το ποσόν είναι μικρό απ΄ ότι λέει ο 
κ. Μιχαηλίδης, αλλά εγώ δεν θα ήθελα ούτε στο ελάχιστο να πληρώσει ένας 
δημοτικός σύμβουλος καταλογισμό από την επίτροπο, λέω να δώσουμε για φέτος 
μόνο τις καρέκλες, να πάμε να τους δούμε εκείνη την ημέρα και όταν δούμε την 
δραστηριότητά τους τότε του χρόνου να τους δώσουμε κάτι παραπάνω ή στην 
τακτική οικονομική ενίσχυση να τους δώσουμε το αντίστοιχο ποσόν. Δεν συμφωνώ 
για καμία άλλη δαπάνη πέρα από τα καθίσματα. 

Χατζηαθανασίου: Δεν γνωρίζω κι εγώ αν είναι αθλητικός σύλλογος ή μία 
ιδιωτική επιχείρηση, μου αρκεί όμως το γεγονός ότι γίνεται ένας πανελλήνιος 
διαγωνισμός χορού κι επειδή πολιτισμός δεν είναι μόνο η σχολή χορού που υπάρχει 
στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ αλλά ό,τι συμβαίνει σε όλο το γεωγραφικό μήκος και πλάτος της 



πόλης μας, ο δήμος οφείλει ν΄ αγκαλιάζει τέτοιου είδους εκδηλώσεις που προβάλουν 
επιτέλους διαφορετικά και την Βέροια. Όταν μιλάμε για ένα χυμό κι ένα φρούτο, 
είναι αστείο να μιλάμε για το ποσό των 200 - 300 ευρώ κι αν δεν τα καταλογίσει η 
επίτροπος ας τα επωμιστούμε εμείς κε αντιδήμαρχε. Μιλάμε για έναν πανελλήνιο 
διαγωνισμό χορού στην πόλη μας που δίνεται η ευκαιρία ν΄ ακουστεί και το όνομα 
της πόλης μας κάπως διαφορετικά. Τάσσομαι λοιπόν υπέρ αυτής της πρότασης. 

Μιχαηλίδης: Είπα πριν κάτι που προφανώς δεν άκουσε ο κ. Σκουμπόπουλος. 
Είπα ότι ο συγκεκριμένος σύλλογος εκπροσωπείται νόμιμα και είναι μέλος του 
Εθνικού Συμβουλίου Χορού Ελλάδος. Η επιτροπή έκανε την έρευνά της και 
διαπίστωσε ότι διεκδίκησε ο συγκεκριμένος σύλλογος από το Εθνικό Συμβούλιο 
Χορού Ελλάδος να έρθει αυτός ο διαγωνισμός στη Βέροια γιατί υπήρχε η έντονη 
κόντρα για να πάει στην Χαλκίδα. Αρα, όταν το Εθνικό Συμβούλιο Χορού Ελλάδος 
δίνει μία διοργάνωση σε κάποιο σωματείο νομίζω ότι αυτό πρέπει να είναι 
αναγνωρισμένο κε Σκουμπόπουλε, αν κι έχουμε διαπιστώσει ότι είναι. Από τον Δήμο 
δεν θα δώσουμε ούτε μισό ευρώ, είπαμε ότι όλα αυτά θα καλυφθούν με εργατοώρες ή 
με ανθρώπινο μόχθο και κόπο. Θα μεταφερθούν τα καθίσματα επάνω, οι αφίσες που 
είναι τρεις θα εκτυπωθούν από μηχανήματα που υπάρχουν εδώ, τα διαφημιστικά για 
τους επισκέπτες υπάρχουν εδώ και τα οποία θα κάνουν γνωστή την πόλη μας και 
όσον αφορά το σακουλάκι με το φρούτο και τον χυμό, ήδη έχουμε κάνει επαφή και 
υπάρχει χορηγός που θα τα δώσει δωρεάν στον δήμο κι αυτός με τη σειρά του στο 
σωματείο. Ούτε ένα ευρώ δεν θα καταπονήσει τον Δήμο η συγκεκριμένη 
διοργάνωση. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Σκουμπόπουλος: Οφειλε η επιτροπή να ζητήσει το καταστατικό αυτού του 

συλλόγου και να δει τους σκοπούς. Για μένα είναι ιδιωτική επιχείρηση. 
Χουβαρνταλίκια πολλά μπορεί ο καθένας προσωπικά να λέει και να κάνει αλλά εμείς 
είμαστε συλλογικό όργανο και ούτε χορηγίες με τσαντάκια με φρούτα θα είναι αλλά 
υποψιάζομαι πως θα είναι γεύμα 200 ατόμων κι επειδή, αν είναι έτσι, η επίτροπος θα 
ζητήσει ονομαστική κατάσταση κι ενδεχομένως δεν θα εγκριθεί το ένταλμα θα πέσει 
ο καταλογισμός στο δημοτικό συμβούλιο. Εγώ δεν συζητάω ούτε για 200 ούτε για 
300 ευρώ, εξηγήθηκα και είπα την θέση μου. Ναι, γιατί κι εμείς είμαστε με τον 
πολιτισμό και με τον αθλητισμό και δεν είστε μόνον εσείς. Και να μην ακούσω πάλι 
τα περί άλλη αντίληψης, που δεν αντιλαμβανόμαστε εμείς κι αντιλαμβάνεστε εσείς. 
Να δώσουμε τα καθίσματα και ούτε πανό, ούτε αφίσες, ούτε τίποτα. Καμία δαπάνη 
για τον δήμο. Αν δούμε ότι αυτή η εκδήλωση είναι καλή, αφού πρώτη φορά θα 
εμφανιστούν στην πόλη, κι έρθει η τακτική οικονομική ενίσχυση, ελέγξουμε και το 
καταστατικό τότε να τους δώσουμε. Εξάλλου γαλαντόμοι είμαστε. 

Χατζηαθανασίου: Πιστεύω ότι η συμμετοχή του δήμου με τη μορφή που 
παρουσιάστηκε από τον κ. Μιχαηλίδη θα δώσει την ευκαιρία στο σωματείο, στη 
σχολή να έχει πράγματι μεγαλύτερη επιτυχία και να αναδειχθεί ακόμη περισσότερο. 
Πιστεύω δηλ. ότι ακόμη κι αν δεν μας το ζητούσε, όταν αντιληφθεί ο Δήμος ότι 
γίνεται ένας πανελλήνιος διαγωνισμός στην πόλη του πρέπει από μόνος του να τον 
προβάλλει. Με δεδομένο βέβαια ότι δεν μας ζητάνε και τίποτα, δεν θα πληρώσουμε 
τίποτα. Είναι απόλυτα βέβαιο ότι δεν αφορά γεύμα 200 ατόμων γιατί σ΄ αυτή την 
περίπτωση κι εγώ θα ήμουν αντίθετος, αλλά αφορά ένα ποτό κι ένα φρούτο που θα 
καλυφθούν κι αυτά με χορηγίες. Ακόμη όμως κι αν δεν καλυφθούν 200 ευρώ θα 
είναι. Γι’ αυτό πιστεύω ότι πρέπει να πάρουμε θετική θέση. 

Μιχαηλίδης: Θα το πω για τελευταία φορά και δεν θα ξανακάνω αναφορά στο 
γεγονός. Δεν θα υπάρχει καμία χρηματική παροχή από τον Δήμο Βέροιας, δεν θα 
υπάρχει κανένα ένταλμα προς την επίτροπο, το γεύμα θα είναι ένα συγκεκριμένο 
σακουλάκι που ζήτησαν οι διοργανωτές δηλ. ένα φρούτο της πόλης κι ένας χυμός. 
Πρόκειται για ένα πολύ μεγάλο γεγονός και τα ξενοδοχεία της πόλης στις 27-28 
Απριλίου έχουν κλείσει και δεν υπάρχει δωμάτιο. Εκανα έρευνα και το διαπίστωσα. 



Είναι αμαρτία να μην διαφημίσει ο Δήμος, με τα δύο πανό που ζητάνε, ένα τέτοιο 
γεγονός πανελλήνιας εμβέλειας που παίζει σε τηλεοράσεις, αθηναϊκές εφημερίδες, 
στο ίντερνετ. Είναι δυνατόν εμείς να μη συναινούμε και να λέμε ότι θα δώσουμε μόνο 
400 καρέκλες; Παρακαλώ το Σώμα να ψηφίσει την εισήγηση έτσι όπως αυτή 
εκφράστηκε από την επιτροπή. 

Ακριβόπουλος: Όπως τοποθετήθηκε ο κ. Μιχαηλίδης τώρα, σαφώς και το 
Σώμα θα ψηφίσει αλλά η επιτροπή λέει άλλο πράγμα. 

Δήμαρχος: Κάνω υπομονή πολύ ώρα και ακούω εδώ για παραποιητικές και 
παραπλανητικές ιστορίες, για γεύματα 200 ατόμων κ.λ.π. Μάλλον κάποιοι δεν 
συνειδητοποίησαν σε ποια δεινή οικονομική κατάσταση έχουν φέρει αυτόν τον δήμο. 
Μακάρι να γινόντουσαν πανελλήνιες διοργανώσεις, μακάρι ο Δήμος να είχε τη 
δυνατότητα να πληρώσει και τραπέζια και χορούς και πανηγύρια αλλά εδώ μιλάμε ότι 
θα πάμε να ζητιανέψουμε στα σούπερ μάρκετ για να μας δώσουν ένα φρούτο. Εχουμε 
μία ώρα εδώ και μιλάμε γιαυτό το ζήτημα. Εδώ ψηφίζονταν τιμολόγια για γεύματα τα 
οποία δεν ξέραμε ποιους εξυπηρετούσαν. Φτάνει πια. Εξαντλείται η υπομονή μας, 
εξαντλείται το ήθος μας. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες 
Σκουμπόπουλος: Επειδή κα Δήμαρχε είστε γυναίκα κι επειδή σήμερα κλαίει η 

Παναγία για τον Χριστό θα πρέπει να είστε πολύ προσεκτική στο τι λέτε και δεν θα 
παίρνετε τον λόγο στο τέλος για να τους καπελώνετε όλους που βέβαια καλά κάνετε 
αφού έχετε δικαίωμα από τον κανονισμό. Όταν όμως βλέπετε διάθεση για συναίνεση, 
τότε μην πυροδοτείτε το κλίμα. Αφήστε την δεινή κατάσταση που φέραμε εμείς στον 
Δήμο κι εσείς τον ανορθώσατε μέσα σε δύο μήνες. Μπορώ να σας πω πάρα πολλά 
αλλά είπα από την αρχή πως δεν θα πυροδοτήσω σήμερα το κλίμα αν και μου δίνετε 
συνέχεια πάσες γιαυτό, είναι Μεγάλη Δευτέρα και σέβομαι την ημέρα. Δέχομαι την 
τελευταία τοποθέτηση του κ. Μιχαηλίδη ότι δηλ. θα γίνουν χωρίς καμία οικονομική 
επιβάρυνση του Δήμου, αλλιώς θα πρέπει να σας πω να ανοίξετε τα μάτια σας, να 
διαβάσετε νόμους για να διοικήσετε τον Δήμο γιατί αλλιώς δεν πρόκειται να τον 
διοικήσετε σωστά τον Δήμο, όταν δεν ζητάτε κάτι απλό όπως το καταστατικό του 
συλλόγου για να δείτε ποιος είναι ο σκοπός.  Πού ξέρουμε εμείς τι είναι αυτό το 
λάτιν; Αύριο μπορεί να μας φέρετε για τσιφτετέλια ή για ζεμπεκιές, αλλά αυτοί είναι 
ελληνικοί χοροί που εσείς δεν τους ξέρετε. Εσείς ξέρετε το λάτιν και το ευρωπαϊκό. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 15-3-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την από 26-3-2007 αίτηση του Συλλόγου Αθλητικού-Κοινωνικού Χορού «ALMA 
DEL BAILE». 
3.- Την από 22-3-2007 εισήγηση της Επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Ότι με τη διάθεση 400 καθισμάτων, την προσφορά πακέτου διατροφής και την 
κατασκευή και τοποθέτηση ενημερωτικών πανώ από τον Δήμο για τις ανάγκες της 
παραπάνω διοργάνωσης δεν προκαλείται καμία δαπάνη σε βάρος του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2007. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 202 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση του Δήμου Βέροιας με τον Σύλλογο Αθλητικού-
Κοινωνικού Χορού «ALMA DEL BAILE» του πανελλήνιου πρωταθλήματος χορού 
Latin-Ballroom, που θα πραγματοποιηθεί στη Βέροια στις 27-28/4/2007 και τη 
διάθεση 400 καθισμάτων, πακέτου διατροφής καθώς και την κατασκευή και 
τοποθέτηση σχετικών ενημερωτικών πανώ από τον Δήμο για τις ανάγκες της 
παραπάνω διοργάνωσης. 



 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  244 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-4-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


